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Protokół nr XIII/2019 

z obrad XIII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 21 sierpnia 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof  

4) Supiński Władysław  

5) Żelazna Alina 

6) Żelazny Wojciech  

7) Wądołowska Anna 

8) Duzik Sylwia 

9) Zduńczyk Andrzej 

10) Gałązka Jarosław  

11) Krasiński Stefan  

12) Zuzga Karol 

13) Sendrowski Marek 

14) Sawicki Janusz 

15) Steczkowska Bogumiła  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

 

 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne  

3) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

4) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

5) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

6) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

7) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

8) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

9) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

10) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 
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11) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

12) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

13) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

14) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

15) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

16) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

17) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

18) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

19) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

20) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

21) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

22) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

23) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

24) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

25) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

26) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1100, a zakończenie o godz. 1155. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock. 

9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10) Wolne wnioski. 

a) Pismo Starostwa Powiatowego w Kolnie z dnia 12.08.2019 r. Nr PZD.081.2.2019 w 

sprawie dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 1900 B Piątnica Poduchowna – Czarnocin – Penza-Nagórki-Chludnie-Kupnina-

Serwatki na odcinku łączącym m. Włodki i Chludnie (…).   

11) Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały 

Płock.  Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XII sesji Rady Gminy. 

– stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XII Sesji w brzmieniu 

napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- do 28 sierpnia nr składamy dokumentację na nowe już rozdanie z Funduszu Dróg 

Samorządowych i to ponownie drogi Cwaliny Duże przez wieś, Budy Kozłówka przez wieś 

Popki przez wieś, Mały Płock i – Mały Płock II , Rakowo Stare. Dokumentacja jest  prawie 

przygotowana i jeszcze mamy tydzień, by te wnioski złożyć; 

- jeśli chodzi o punkt apteczny tutaj przy Straży  i o aptekę koło Pana Śliwki, to tak punktu 

aptecznego koło Straży nie będzie ze względu na to, że zmieniły się przepisy odnośnie aptek i 

punktów aptecznych – na terenie gminy może być tylko jedna. W związku z tym pozostanie 

tylko ta apteka koło Pana Śliwki, będzie otwarta za około 1,5 miesiąca. Będziemy myśleli 

dalej co zrobić, czy go zagospodarować we własnym zakresie , bo jeżeli byśmy napisali 

wniosek  i  wyremontowali to przez 5 lat byśmy nie mogli prowadzić tutaj żadnej 

działalności, takie są przepisy w zakresie unijnych dotacji. W związku z tym albo na razie 

komuś to pomieszczenie użyczamy na jakiś czas, a dopiero później zobaczymy co da się z 

tym budynkiem zrobić; 

- nie będzie również sklepiku w szkole, z uwagi na to, że jest projekt unijny, który już się 

rozpoczyna, w związku z tym, tam gdzie są pieniądze unijne nie można prowadzić 

działalności gospodarczej, co oznacza, że od września w szkole podstawowej nie będzie 

sklepiku; 

- złożyliśmy wniosek na stację uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich do Urzędu 

Marszałkowskiego w Białymstoku. Koszt tego wniosku wynosi około 4 mln złotych. 

Czekamy teraz na ocenę, ale kiedy ona nastąpi trudno powiedzieć; 

- jeśli chodzi o rozpoczęcie roku szkolnego 2019/2020 jesteśmy już przygotowani, małe 

remonty w szkołach są już na ukończeniu. Natomiast trochę niepokoją nas podwyżki dla 

nauczycieli 9,6 % od września, dzisiaj będziecie podejmowali również uchwałę w sprawie 

wychowawstwa – 300 zł miesięcznie. Według naszych wyliczeń w naszej gminie podwyżki te 

stanowić będą też sporą kwotę;  

- jeśli chodzi o chodniki przy drogach powiatowych w miejscowościach: Mściwuje, Cwaliny 

Małe, Rudka Skroda, Kołaki Strumienie to proszę sołtysów kontaktować się bezpośrednio z 

Kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie Panem Grzegorzem Kulągowskim, bo to 

on zgodnie z decyzją starosty będzie decydował w tej sprawie;   
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- nie mamy natomiast jeszcze decyzji w sprawie drogi Rudka Skroda – Ruda Skroda, to się 

jakoś przedłuża, też z niekorzyścią dla nas, bo zanim ogłosimy i rozstrzygniemy przetargi, to 

może być trudno z ich wykonaniem w tym roku;   

- jeśli chodzi o termomodernizację Szkół Podstawowych w Małym Płocku i Kątach to są 

wyłaniani wykonawcy, to też trochę schodzi, ale czasu nie zostało dużo do końca tego roku, a 

mamy prawie połowę prac do wykonania;  

- będziemy zwracać się do Gminy Zbójna i Starostwa Powiatowego pisemnie o dokończenie 

naszych dróg na Rudce Skrodzie i Rudzie Skrodzie. Urząd Gminy ta sprawą się zajmie i te 

pisma powysyła. Razem z radnymi z Małego Płocka będziemy pisać  w sprawie przejścia dla 

pieszych na ulicy Księcia Janusza i Ciborowskiego, będziemy pisać również w sprawie 

przywrócenia fotoradaru żeby poprawić bezpieczeństwo na drodze oraz w sprawie kopania i 

naprawy rowów przy drodze krajowej; 

- zapraszamy wszystkich mieszkańców w dniu 25 sierpnia na Dożynki Ogólnopolskie pod 

hasłem „Wdzięczni Polskiej Wsi” w Kolnie. Naszą Gminę reprezentować będą Koła 

Gospodyń Wiejskich z Małego Płocka oraz z Chludnie – Włodki, wieniec zaś wieś Wygrane. 

Koła będą miały 2 stoiska, a Koło Gospodyń Wiejskich z Małego Płocka zostanie wyróżnione 

Medalem Stulecia Niepodległości i jeden rolnik z naszej gminy. Każde koło otrzyma po 

1.000,00 złotych, przygotują swoje produkty i będą rozdzielać je nieodpłatnie miedzy 

przemieszczające się osoby; Reprezentować nas będą też 2 sztandary OSP Mały Płock i Kąty. 

Koła Gospodyń Wiejskich we własnym zakresie mają udekorować swoje stoiska i dobrze 

byłoby żeby były ubrane w stroje ludowe. Wieniec dożynkowy trzeba zawieść w sobotę do 

godziny 18.00 lub w niedzielę do godz. 6.00 rano i zostawić go na placu przed sceną: 

Dziękuję to wszystko, jeżeli będą jakieś pytania odpowiem. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Teraz tak w skrócie: odnośnie planu wydatków – przenosi się kwotę 60.000,00 zł między 

działami, rozdziałami i paragrafami  zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały. Dokonuje się 

zmian w planie wydatków inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem nr 2. Dokonuje się zmian 

w zestawieniu planu wolnych kwot dotacji udzielonych z budżetu Gminy Mały Płock w 2019 

roku zgodnie z załącznikiem nr 3. Jeśli chodzi o plan wydatków – przenosi się 10.000,00 zł 

między paragrafami w rozdziale 60014 drogi publiczne powiatowe. Zmiana dotyczy 

przeniesienia wydatków między dotacją na chodnik przy ul. Potocznego w Małym Płocku z 

wydatków majątkowych na wydatki bieżące. Zmianie ulega paragraf dotacyjny, kwota i cele 

pozostają bez zmian. Ponadto w rozdziale 60016 drogi gminne przenosi się 30.000,00 zł z 

zakupu materiałów na inwestycję „Przygotowanie dokumentacji na przebudowę mostu na 

rzece Skroda w obrębie wsi Kąty.  O tę inwestycję zwiększa się tez załącznik inwestycyjny do 

niniejszej uchwały. Zmian dokonuje się również w rozdziale 70005, gdzie przenosi się kwotę 

20.000,00 zł z rozdziału urzędy gmin z § wynagrodzenia osobowe pracowników. 

W uchwale III/12/18 w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok wprowadza się zmianę § 7 z 

tytułu kredytów i pożyczek z 1.000.000,00 zł na 1.200.000,00 zł, która jest niezbędna do 

sfinansowania inwestycji OZE do momentu zwrotu dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego.  Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy 

na rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019. - została podjęta. 

Uchwała nr XIII/62/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu.  

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.  

Teraz tylko w skrócie: Uchwała ta była podjęta na wcześniejszej sesji, zmiana dotyczy tylko i 

wyłącznie zakresu, czyli nie jest to inwestycja tylko realizacja w ramach wydatków 

bieżących. Kwota i miejsce realizacji pozostaje bez zmian.  Nikt z Radnych nie wniósł uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kolneńskiemu – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kolneńskiemu. - została podjęta. 

Uchwała nr XIII/63/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. 

- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Podjęcie tej uchwały wynika ze zmiany ustawy Karta Nauczyciel, 

gdzie został dodany artykuł o minimalnej wysokości wychowawstwa w klasie. Minimalny 

dodatek za wychowawstwo wynosi obecnie 300,00 złotych. Nikt z Radnych nie wniósł uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały 

Płock.  

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały 

Płock. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock - została 

podjęta. 

Uchwała nr XIII/64/19 w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Mały Płock - stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad.9 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

Ad. 10 

Wolne wnioski. 

a) Pismo Starostwa Powiatowego w Kolnie z dnia 12.08.2019 r. Nr PZD.081.2.2019 w 

sprawie dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1900 

B Piątnica Poduchowna – Czarnocin – Penza-Nagórki-Chludnie-Kupnina-Serwatki na 

odcinku łączącym m. Włodki i Chludnie (…).   

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– odczytał pismo Starosty Kolneńskiego w 

sprawie drogi Włodki – Chludnie. Czeka nas kolejny wydatek z budżetu gminy. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatowy – Szanowni Państwo, jeśli chcemy aby 

powstawały nowe drogi na terenie gminy Mały Płock, chodzi tutaj o drogi powiatowe, 

musimy partycypować w koszach  ich budowy. Byłoby dobrze, aby Rada Gminy 

zadeklarowała w pomoc na budowę drogi Włodki Chludnie i w tej samej uchwale na drogę 

Kołaki Strumienie – Rogienice Wypychy.  Może ta kwota 20 mln jest trochę przesadzona, bo 

powiem dla przykładu, że w chwili obecnej buduje się droga Janowo – Niksowizna – Piasutno 

Żelazne  w gminie Kolno – koszt inwestycji 4.200.000,00 złotych i gmina Kolno dołożyła 
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około 12% czyli 500.000,00 złotych. Myślę, że  chcąc mieć wykonane i zakończone  

inwestycje na Chludniach i Kołakach jako gmina będzie musiała do nich dołożyć, a w chwili 

obecnej  zadeklarować współpracę z powiatem i chęć dopłaty.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– myślę, że wszyscy zdajemy sobie sprawę z 

tego, że za darmo nie ma nic, że będziemy musieli coś dołożyć. jednak jak Pan Radny 

Długozima powiedział o 12% dofinansowaniu Gminy Kolno, a od nas się oczekuje 25% to 

jest pole manewru. Możemy próbować negocjować. Jeśli chcemy mieć drogi powiatowe na 

terenie gminy to praktycznie nie mamy innego wyjścia, musimy podjąć tę uchwałę.  

Pan Roland Długozima – Radny Powiatowy – jesteście w sytuacji podobnej jak inne gminy 

ale może trochę lepszej. Pozostałe samorządy są jeszcze bardziej zadłużone więc jest okazja 

aby zadeklarować prędzej tę uchwałę, to może prędzej Gmina Mały Płock będzie miała 

wykonane drogi powiatowe. Jak poczekacie za długo to później nie starczy pieniędzy w 

powiecie, bo za rok pójdzie poważna paromilionowa inwestycja w  mieście Kolno, pójdzie 

inwestycja milionowa na tomograf, trzeba będzie sfinansować deficyt szpitala. Na inwestycje 

powiatowe czeka Gmina Turośl, Gmina Grabowo, Gmina Stawiski ma mocne oczekiwania, 

tak więc musicie szybko działać.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady– kwotowo nie będziemy się deklarować, bo 

nie znamy jeszcze wysokości inwestycji. Uchwałę intencyjną jednak podejmiemy jak 

najszybciej, bo nic nam to nie szkodzi, a może nam pomóc.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – postaramy się taką uchwałę intencyjną podjąć. 

Zobaczymy co będzie, powiat dopiero składa wnioski, nie wiadomo czy dostanie 

dofinansowanie.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy - zwracam się tutaj do Państwa sołtysów, do  

30 września składacie Państwo wnioski na fundusz sołecki 2020 roku. Natomiast jeśli chodzi 

o fundusz sołecki 2019 roku realizacja jest do końca roku. Zmiany zadań możecie dokonać do 

końca października tego roku w takiej samej procedurze jak przy złożeniu wniosku, czyli 

spotykacie się z mieszkańcami, przygotowujecie wniosek i podejmujecie uchwałę w takim 

zakresie jakim chcecie zmienić fundusz 2019 roku.  

13 października 2019 roku odbędą się wybory do sejmu i senatu. Ukazał się już kalendarz 

wyborczy zgodnie z którym do 12 września są zgłaszani kandydaci  do obwodowych komisji 

wyborczych przez pełnomocników komitetów wyborczych. Zgłoszenia te gmina przekaże do 

Komisarza Wyborczego, który do 22 września powoła składy tych komisji.                                               

Na terenie naszej gminy mamy 3 komisje 9-cio osobowe (obwód 1,2,3) i jedną komisję 7-mio 

osobową (obwód 4). 
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Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku 

obrad zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

Beata Muniak                                                                                       Jarosław Gałązka 
 


